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BRM.0012.8.12.2023 

 
Protokół Nr 57/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu  11 grudnia 2023 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

Czas z trwania posiedzenia  10.00 do 11.30. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Maria Żukowska, 

     - Waldemar Wąśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pani Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej, 

2. Pani Dorota Drobnik-Stefańska - Dyrektor Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu,  

3. Pan Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu. 
 

Listę obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zaproponowała, aby dodać do porządku obrad w punkcie 5 materiał tj. „Plan pracy 

Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej na 2024 r.”. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem zaproponowanej zmiany? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Ponadto poprosiła, aby wszystkie przygotowane materiały były przedstawione razem, 

jeden po drugim, po czym będzie można zabrać głos w dyskusji.   
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 56/2023 z posiedzenia Komisji z 20 listopada 2023 r.  

4. Plan pracy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2024 r. 

5. Plan pracy Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej na 2024 r. 

6. Plan pracy Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu na 2024 r.  

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 56/2023 z posiedzenia Komisji z 20 listopada  

2023 r. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 56/2023 z 20 listopada 2023 r.? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Plan pracy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2024 r. 

-  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Wystąpienie p. Tomasza Maliszewskiego - Zarządcy Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu przerwało wejście pełniącego funkcję Prezydenta Miasta 

Inowrocławia p. Marka Słabińskiego, który poprosił Przewodniczącą o przekazanie 

informacji dotyczącej możliwości publikacji radnych w gazetce „Nasze Miasto 

Inowrocław” . 

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Przedstawił materiał.  

 

Ad 5. Plan pracy Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej na  

2024 r. -  stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał.  

 

Ad 6. Plan pracy Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu na 

2024 r. -  stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Dorota Drobnik-Stefańska - Dyrektor Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu: 

Przedstawiła materiał.  
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję nad wszystkimi materiałami oraz zabrała głos jako pierwsza.  

Podziękowała za merytoryczne i obszerne potraktowanie tematyki. Powiedziała, że 

przedstawione plany obejmują zakres zarządzania i finansowania. Z planów przebija 

profesjonalizm, znawstwo tematu i koncepcja działań dla dobra mieszkańców.  

W imieniu Komisji gratuluje i bardzo dziękuje. Większość działań ma charakter 

powtarzalny, a nawet permanentny. Przez mieszkańców są wysoko oceniane i chętnie 

konsumowane. Widać dbałość o wprowadzenie nowości, szybką reakcję na 

zapotrzebowanie społeczne. Dodała, że są to jednak plany i mogą ulegać ewaluacji.  

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Zapytał, czy Biblioteka planuje w 2024 r. jakiekolwiek inwestycje i remonty. 

 

Dorota Drobnik-Stefańska - Dyrektor Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu: 

W odpowiedzi poinformowała, że w związku z brakiem pieniędzy nie przewiduje 

takich działań.  

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Zapytał p. Adrianę Szymanowską Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej, czy przewiduje szersze obchody z okazji 20-lecia Unii 

Europejskiej.  

 

Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Wskazała, że opisała tylko projekt obchodów i wszystko zależeć będzie od finansów 

na ten cel.     

 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Zapytał p. Tomasza Maliszewskiego – Zarządcę Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu, czy istnieje możliwość powrotu do koncertów z udziałem 

Grzegorza Turnau. Koncerty cieszyły się dużą popularnością i wiele osób pyta czy 

będą powtarzane.  

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Poinformował, że kontaktował się z menagerem Grzegorza Turnau, ale sam artysta 

nie widzi możliwości powrotu współpracy z Inowrocławiem.  

 

Maria Stępniowska – członek Komisji: 

Przypomniała, że koncerty Turnau były krytykowane przez ówczesną opozycję na 

sesjach Rady Miejskiej Inowrocławia i p. Grzegorz Turnau już wtedy odmówił 

kolejnej współpracy.  
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Maria Żukowska – członek Komisji: 

Wyraziła zdziwienie i zaniepokojenie brakiem obecności p. Tomasza 

Maliszewskiego - Zarządcy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 

konferencji organizowanej przez Miasto, gdzie omawiano projekty na miesiąc 

grudzień.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W imieniu radnych zabrała głos prosząc, aby taka  sytuacja się nie powtórzyła, bo 

rodzi niepokój wśród odbiorców kultury.  

Ponadto zadała pytanie, w jaki sposób udało się pozyskać taką gwiazdę światowej 

sławy, jaką jest Pat Metheny dla uświetnienia imprezy w Inowrocławiu. Przyjeżdża 

on z projektem Dream Box w ramach sjesty w drodze.    

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że podejmowane przez niego działania są owocem zaufania, jakim  

4 lata temu obdarzyli go radni oraz ówczesny Prezydent Miasta Inowrocławia  

p. Ryszard Brejza przyjmując go na stanowisko Zarządcy Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu z poza miasta. Jego zdaniem najważniejszym czynnikiem 

poprawnej współpracy jest zaufanie i zrobi wszystko, żeby tego zaufania nie utracić. 

W związku z tym stara się pozyskiwać artystów,  którzy są sławni nie tylko w Polsce, 

ale i na  świecie. Dzięki temu rozsławia Inowrocław. Jednocześnie informuje, że 

koncert Pat Metheny odbędzie się 1 października 2024 r., ale bilety są już 

nieosiągalne (80% wykupili mieszkańcy, a 20% z terenu całej Polski).    

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zaproponowała, aby przy realizacji projektu „Dnia Miłośników Psów” wystosować 

informację o wysokości opłat za psa, sposobie wykorzystania podatków od psów  

i informacji o zwolnieniu z opłat.  

Ponadto zapytała p. Dorotę Drobnik-Stefańską - Dyrektor Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu, czy lekcje języka polskiego z mieszkańcami 

Ukrainy są nadal potrzebne.  

 

Dorota Drobnik-Stefańska - Dyrektor Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza  

w Inowrocławiu: 

Odpowiedziała, że jest to mała, ale stała grupa, która wymaga tego wsparcia i chętnie 

uczestniczy w zajęciach. Są to zajęcia niskobudżetowe, ale potrzebne.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Zapytała p. Tomasza Maliszewskiego - Zarządcę Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu na czym polega projekt W INO KOBIETY i ŚPIEW. 

 

Tomasz Maliszewski - Zarządca Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu: 

Wyjaśnił, że jest to konkurs wokalny dla kobiet z całej Polski od 16 roku życia   

i będą tam wykonywane piosenki Marka Dutkiewicza.  
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Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji.     

 

Nie było.  

 

Ad 8.  Sprawy bieżące. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Podziękowała za wszystkie życzenia świąteczne, złożyła życzenia wszystkim 

obecnym i poprosiła o przekazanie takich życzeń pracownikom Kujawskiego 

Centrum Kultury i Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu.  

Następnie przekazała informację od pełniącego funkcję Prezydenta Miasta 

Inowrocławia p. Marka Słabińskiego o udostępnieniu radnym połowy gazetki 

miejskiej, celem umieszczenia własnych materiałów, które należy przekazać  

do Rzecznika prasowego p. Adriany Szymanowskiej. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
Protokółowała: 
 

/-/ Monika Kozioł  

 

 


